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Periode 2023-2024 

Dato 05.03.2024 

Kl. 1700 

Sted Strømgaten 

Kopi Hanne Hovland, rektor 

Referent Tore Lunde 
 

TIL STEDE: 

8. trinn  9. trinn  10. trinn  

8A Anette Undheim TS 9A Malin Jonsson TS 10A Cecilie Eiken TS 

Pål Endre Eriksen (V)  Birgitte Teglgaard 
Jørgensen (V) 

 Gøril Barka (V)  

8B Lise Kristiansen  TS 9B Torunn Aarøy TS 10B Jannicke Lervik TS 

Jeanette Hess-Egra (V)  Catalina Rivas (V)  Mette Løkland (V)  

8C Benedicte Normann  9C Marta Vorland MF 10C Vigdis Berge TS 

Silje Mikkelsen (V) TS Ane Bysheim (V)  -  

8D Leila Rezzouk IM 9D Kathrine Lien Mjell IM 10D Espen Reisæter 
Sandven 

IM 

Kathrine Nesse (V)  Martin Kvam (V)  -  

8E Sveinung Arnesen MF 9E Daniela Schwachta TS 10E Camilla Arnesen TS 

Cecilie Boge (V)  Martha Økland Lien (V)  -  

8F Marie Stoltz TS 9F Eirik Brynjelsen MF 10F Cecilie Bredrup IM 

Øyvind Telvik (V)  Fridtjov Fremstad (V)  -  

8G Ingvild Iden Høiland TS 9G Lene Hilton Losnegård TS 10G Tore Lunde TS 

Tone Andersen (V)  Kristin Skibenes (V)  Andreas Hellesøy (V)  

8H Ida Kristine Lynngård IM       

Ingeborg Sofie 
Sætrevik (V) 

     

 Fra skolen: Hanne Hovland 
 

 

Forkortelser: TS – Til stede. MF – Meldt fravær. IM – Ikke møtt 
 

 

 

 Saksliste: 
1. Opprop og godkjenning av referat 
2. Rektor informerer 
3. Informasjon til foresatte v/Hanne 
 Mye informasjon skal ut til foresatte fra skolen. Rektor ønsker innspill til dette temaet, når og hva. 
4. Varegghallen - Forespørsel om intervju 
5. Eventuelt 
 
 

S
a
k 

 Ansvar Frist 

1 Opprop og godkjenning av referat   

 Opprop. Referat fra forrige møte ble godkjent.  
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2 Rektor informerer   

 
 

• Resultat fra Foreldreundersøkelsen 2023 ble etterlyst på forrige 
FAU-møte: Svarprosent på 32%, antall som har svart 199. 
Svarprosent er lignende som tidligere år. Rektor redegjorde for 
hovedfunn i undersøkelsen, og besvarte spørsmål fra FAU-
medlemmer. 

• Svar fra elevundersøkelsen har kommet, men skolen har ikke fått 
sett på resultatene. Rektor vil informere om elevundersøkelsen på 
FAU-møte i april elle mai. 

 

 
 
 
 
 
 
 

Hanne 

 

3 Informasjon til foresatte   

 Rektor ønsker innspill fra FAU til hva, hvordan og når skolen skal 
informere foresatte. Diskusjon om ulike behov og interesser, bl.a. om:  
 

• Behov for å tilpasse informasjonen til ulike foreldregrupper, og skille 
mellom informasjon til foreldre/elever.  

• Besøksdag for elever er bra.   

• Forslag om å droppe det store foreldremøtet på våren før oppstart. 
Noen ga uttrykk for at det er positivt med et stort møte med både 
foreldre og barn på våren før oppstart, at foreldre og barn får 
samme informasjon. Andre mente felles møte blir for stort, for 
mange folk samlet på én gang. Ønske om å fokusere informasjon 
om vesentlige forhold. Hvordan man jobber med det sosiale miljøet. 
Skolefaglig informasjon som man ikke kan lese seg til. 
Forventningsavklaring til både elev og foresatt.  

• Bli-kjent-kveld første uka med lærere etter oppstart er veldig 
positivt.  

• Forslag om å lage en presentasjonsvideo – elever kan bidra i 
produksjonen.  

• Diskusjon om hvor mye av informasjonen kan gis skriftlig, og likevel 
oppfylle informasjonsplikten.  

• Valgfag/språkfag – kan tas på vårmøtet.  

• En del info om lover og regler er ikke aktuelt på vårmøtet, men mer 
relevant etter at eleven har begynt. 

• Behov for info om vurderingsforskriften. Spesifikt om vurdering i 
praktisk-estetiske fag. 

• Behov for tydelig agenda for møtene.   

• Skolen må vurdere hva som kan informeres skriftlig og hva bør 
legges til et møte og i dialog med foresatte. 

 
Rektor tar med seg innspill fra FAU. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

4 Varegghallen – Forespørsel om intervju   

 Rothaugen skole har fått en forespørsel fra Arkitektgruppen Cubus om å få 
intervjue elever, lærere, rektor samt representanter i FAU i forbindelse 
med et visningssenter i den nye Varegghallen.  
Tema er bydelen Sandviken/Fjellsiden historie/nåtid og fremtid mm. En 
sentral del av presentasjonen av bydelen er en såkalt «folkefon»; en 
digitalisert vegg der ulike innbyggere forteller om hvordan det er å bo/leve i 
bydelen/nærmiljøet.  
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Skolen har foreløpig ikke behandlet forespørselen. FAU er positivt innstilt 
til å stille til intervju dersom skolen støtter forespørselen. Intervjuobjekt(er) 
bør forutsetningsvis ha tilknytning til Varegg/Sandviken-området. Rektor 
skal ta dette i sin ledergruppe og gi tilbakemelding til FAU. 

 

 
 
 

Hanne 
 

5 Eventuelt   

 • Spørsmål om det skidag.  
Ikke aktuelt med skidag i år. De to siste årene har man hatt hele 
skolen på skidag. I år har man bestemt at 9. trinn får skidag, men 
de har ikke tid pga. et annet prosjekt.  

• Avslutningsarrangement for 10. klasse er planlagt og sted er bestilt, 
Åsane kulturhus 

 

  

6 Neste møte   
 Tirsdag 02. april kl. 1700 Strømgaten 

 
 

  

 
 
 


